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Απόφαση 38

Που έχει καταχωρηθεί στο 3ο Πρακτικό της από 19 Φεβρουαρίου 2025 τακτικής μεικτής δια
ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM συνεδρίασης του Δημοτικού
Συμβουλίου Κω, απόσπασμα του οποίου παρατίθεται, ως ακολούθως:
Σήμερα στις δεκαεννέα (19) Φεβρουαρίου του έτους 2025, ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00 το Δημοτικό

Συμβούλιο Κω, συνήλθε σε τακτική μεικτή δια ζώσης στην αίθουσα συνεδριάσεών του και ταυτόχρονα με
τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθμό πρωτ. 3821/14-2-2025
πρόσκληση που εκδόθηκε από την Πρόεδρο και επιδόθηκε με αποδεικτικό στους Δημοτικούς Συμβούλους και
τον Δήμαρχο αυθημερόν, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της
Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-6-2010, Τεύχος
Πρώτο), όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 6 του Ν. 5056/2023 «Αναμόρφωση του συστήματος
διακυβέρνησης Οργανισμών Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου
δικαίου δήμων, παρακολούθηση επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική διαχείριση
οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή και αναβάθμιση λειτουργούντων
χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του Υπουργείου Εσωτερικών» (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος
Πρώτο) για συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα θέματα της ημερήσιας διάταξης.

Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε η κα Σούλη Στυλιανή, υπάλληλος κλάδου ΠΕ Διοικητικού - Οικονομικού για την
ορθή τήρηση των πρακτικών, όπως προβλέπεται στις διατάξεις του άρθρου 97 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του
Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (ΦΕΚ 114/8-6-2006, Τεύχος Πρώτο).

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης, η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα είκοσι εννέα (29) μέλη του

Δημοτικού Συμβουλίου ήταν:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΑΠΟΝΤΕΣ

1) Τελλή - Τσιμισίρη Διονυσία (Πρόεδρος) 1) Καματερός Ιωάννης

2) Βλάχου Σεβαστή 2) Κιάρης Μηνάς,
3) Βουκελάτου Χριστοδουλίδη Σταμάτα - Ελένη οι οποίοι κλήθηκαν νόμιμα και
4) Γιαννούλη Διονυσία (Γραμματέας) αναιτιολόγητα δεν προσήλθαν.
5) Δουδούς Σοφοκλής
6) Ζαχαρός Κωνσταντίνος
7) Καλέργης Ιωάννης
8) Καμπουράκης Σταμάτιος
9) Κανταρζή Σταματία
10) Κασσιώτη Γεωργία
11) Μαραγκός Αριστείδης
12) Πης Σταμάτιος
13) Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη
14) Χατζηχριστοφής Παναγιώτης
15) Χόνδρος Κωνσταντίνος ΠΑΡΟΝΤΕΣ
16) Χρυσόπουλος Αλέξανδρος ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
17) Σιφάκης Ηλίας 1) Παρβέρης Σεβαστιανός (Ασφενδιού)
18) Βαβλά –Μουζουράκη Μαριέττα
19) Ζερβός Εμμανουήλ
20) Κιαπόκα Καλλιόπη
21) Κοκαλάκης Γεώργιος
22) Λοΐζος Σταμάτιος
23) Παπαχρήστου –Ψύρη Ευτέρπη
24) Πη Βασιλεία
25) Χατζηχριστοφή Ειρήνη (Αντιπρόεδρος)
26) Μακρή Κυριακή
27) Αβρίθης Παναγιώτης
28) 
29) 

Θέμα 14ο: Λήψη απόφασης για τη σύναψη νέας Σύμβασης Συνεργασίας μεταξύ
Δήμου Κω και Ελληνικής Εταιρείας Αξιοποίησης – Ανακύκλωσης ΕΕΑΑ.

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ

0000469646

38
28/02/2025

ΑΔΑ: 91ΥΩΩΛΕ-Ε27



Λήψη απόφασης για τη σύναψη νέας Σύμβασης Συνεργασίας μεταξύ Δήμου Κω και Ελληνικής
Εταιρείας Αξιοποίησης – Ανακύκλωσης ΕΕΑΑ.

38-2025 Απόφαση ΔΣ Σελίδα 2 από 6

Ο Δήμαρχος, κ. Νικηταράς Θεοδόσης, προσκλήθηκε και συμμετέχει στη συνεδρίαση.

Η Πρόεδρος, κα Τελλή – Τσιμισίρη Διονυσία, μετά τη διαπίστωση της απαρτίας, πήρε

τον λόγο θέτοντας καταρχάς υπόψη του δημοτικού συμβουλίου την με αριθμ. πρωτ. 3883/17-

02-2025 σχετική με το θέμα εισήγηση της Δ/νσης Περιβάλλοντος και Καθαριότητας , καθώς και

τα συνημμένα σε αυτήν δικαιολογητικά που εστάλησαν για την ενημέρωση των μελών του

Δημοτικού Συμβουλίου και επειδή ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας, Ανακύκλωσης και

Πολιτικής Προστασίας, κ. Καμπουράκης Σταμάτιος αποχώρησε από τη συνεδρίαση λόγω

ξαφνικού κωλύματος , έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο Κω για να το εισηγηθεί.

Ο Δήμαρχος, κ. Νικηταράς Θεοδόσης, ανέφερε –μεταξύ άλλων- τα εξής: «Γνωρίζετε

σύμφωνα με την εισήγηση που σας έχει δοθεί, ότι έχει λήξει η σύμβαση με την Ελληνική

Εταιρεία Ανακύκλωσης ΕΑΑΑ από τον 9ο του 2023. Υπήρχε μια ενδιάμεση επικοινωνία με τις

υπηρεσίες, εστάλη τον Οκτώβριο του 2024 το σχέδιο της σύμβασης στον Δήμο της Κω, έγινε

εισήγηση από την Διεύθυνση Περιβάλλοντος και Καθαριότητας και καλούμαστε να ψηφίσουμε

για την ανανέωση της σύμβασης μέχρι και 31/12/2025. Είναι γνωστό ότι είναι μια σύμβαση

που έρχεται από το 2013 περίπου. Ότι προβλέπει η αρχική σύμβαση της ΕΕΑΑ με τους Δήμους

έχει δοθεί στην πρώτη φάση της σύμβασης , άρα ουσιαστικά εξακολουθούν να ισχύουν τα ίδια

δεδομένα πλέον και απλώς πάμε στην ανανέωση της».

Στη συνέχεια η Πρόεδρος, απευθύνθηκε στο Σώμα για τυχόν ερωτήσεις.

Ερώτηση τέθηκε από τον επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας, κ. Σιφάκη Ηλία ο

οποίος αφού επεσήμανε ότι νόμιζε πως πρόκειται για νέα σύμβαση, ρώτησε αν έχουν

αποκατασταθεί οι ζημιές στο ΚΔΑΥ από την φωτιά και αν λειτουργεί.

Απαντώντας ο Δήμαρχος Κω κ. Νικηταράς Θεοδόσης είπε ότι οι ζημιές από την φωτιά

έχουν αποκατασταθεί εδώ και πολύ καιρό και το ΚΔΑΥ λειτουργεί, τονίζοντας ότι δεν είχε

λειτουργήσει μόνο για ένα μήνα όταν η Κως ήταν σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης.

Καθώς δεν υπήρξαν άλλες ερωτήσεις, η Πρόεδρος έδωσε το λόγο στους επικεφαλής των

δημοτικών παρατάξεων για να τοποθετηθούν επί του θέματος.

Το λόγο πήρε στη συνέχεια ο επικεφαλής της μείζονος μειοψηφίας, κ. Σιφάκης Ηλίας, ο

οποίος κατά τη διάρκεια της τοποθέτησής ανέφερε - μεταξύ άλλων- τα εξής: «Είναι ένα θέμα

το οποίο έτσι και αλλιώς θα το ψηφίσουμε γιατί πρόκειται για την ανακύκλωση δεν μπορούμε

όμως να μην σημειώσουμε 2-3 πραγματάκια. Το πρώτο που είδα είναι ότι μας έχετε στείλει

έναν πίνακα με πόσα κιλά ανακυκλώσιμα έχουμε μαζέψει μέσα σε ένα χρόνο. Δεν θα

σχολιάσω το γεγονός ότι αυτό έρχεται ξεκάρφωτα και δεν έχει μια επίσημη αρχή, δηλαδή δεν
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ξέρουμε ποιος μας το δίνει, υπάρχει ανυπόγραφο, υπάρχει ένας πεταμένος πίνακας μες στην

εισήγηση και φτάνουμε τα 1.500 κιλά , όταν όπως ανέφερα και προηγουμένως στο πικ, την

καλή περίοδο είχαμε φτάσει 4.500 τόνους. Και έχουμε καταφέρει αυτή τη στιγμή να μαζεύουμε

μέχρι τα 1.500 κιλά και να πανηγυρίζουμε και να λέμε, τι καλή ανακύκλωση που κάνουμε ,

παίρνουμε και βραβεία. Κύριοι συνάδελφοι την ανακύκλωση δεν την έχουμε πάρει στα

σοβαρά και δεν έχουμε οργανώσει το δήμο ώστε να την πάρουμε σοβαρά και δεν έχουμε

οργανώσει και δεν έχουμε ενημερώσει, δεν έχουμε εμψυχώσει την κοινωνία μας. Θα το πω και

θα το ξανά πω για άλλη μια φορά. Όταν ξεκινήσαμε την ανακύκλωση στην Κω το 2007 με 2010

γιατί εκείνη την τετραετία ξεκίνησε και ας πέρασε ότι ξεκίνησε με τη συνεργατική των Ρομά επί

δημαρχίας Καϊσερλη . Το 2007 με 2010 ξεκίνησε, είχαμε ξεκινήσει μια ολόκληρη εκστρατεία

στην οποία είχαμε χορηγό επικοινωνίας τον ΔΗΡΑΣ και αυτό ήταν η κοινωνική του προσφορά,

το να αρχίσει ο κόσμος να μπαίνει σε μια συνείδηση ότι πρέπει να ανακυκλώνει τα

απορρίμματα του και να μην θάβουμε τόνους σκουπίδια, αλλά κάποια να φεύγουνε και να

ελαφρύνουμε τον ΧΥΤΑ. Αυτή την στιγμή έχουμε έναν ΧΥΤΑ ο οποίος λειτουργεί από τον

ΦΟΔΣΑ, δεν παίρνει την ανακύκλωση, από ότι έμαθα μόνο την ανακύκλωση και το ΚΔΑΥ της

Ρόδου πήρε γιατί αυτό ήταν δημοτικό, το δικό μας είναι μια σύμβαση η οποία είναι τριμερής.

Είναι ο Δήμος, είναι ο ιδιώτης ο οποίος τρέχει το ΚΔΑΥ και είναι και η εταιρεία ανακύκλωσης.

Καλά κάνετε και το ανανεώνετε από εδώ και πέρα τι κάνουμε; Ένα χρόνο βέβαια ήμασταν

χωρίς ανανέωση, δεν ξέρω αν ο Δήμος πήρε αυτά που έπρεπε να πάρει και δεν ξέρω αν η

ανακύκλωση έγινε όπως έπρεπε να γίνεται, γιατί οι καταγγελίες είναι αρκετές . Τι κάνουμε από

εδώ και πέρα, ποιος είναι ο σχεδιασμός και ποιος είναι ο στόχος; Θα κάνουμε κέντρα με

σημεία ανακύκλωσης, θα τα χωρίσουμε , θα τα κάνουμε ανακύκλωση στην πηγή; Πως θα

λειτουργήσει όλο αυτό το πράγμα; Το να λέμε ότι άντε έχουμε και μια σύμβαση και γίνεται δεν

καλύπτει. Καλώ λοιπόν τον Δήμο να κάτσουμε και εμείς μαζί να συζητήσουμε και να δούμε

πως θα οργανώσουμε και πως θα μεταφέρουμε το μήνυμα και στην κοινωνία ότι πρέπει να

αρχίσει ξανά να κάνει ανακύκλωση. Κύριοι συνάδελφοι ο κόσμος έχει χάσει την εμπιστοσύνη

του σε εμάς, έχει χάσει την εμπιστοσύνη του όσον αφορά τη διαχείριση των απορριμμάτων και

σε αυτό δεν φταίει ο κόσμος φταίμε εμείς».

Η Πρόεδρος μετά το πέρας της εν λόγω διαδικασίας, διάβασε τα ονόματα όσων δήλωσαν

ότι θέλουν να τοποθετηθούν επί του θέματος.
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Οι δημοτικοί σύμβουλοι κ. Κοκαλάκης Γεώργιος, κα Πη Βασιλεία και κ. Ζερβός

Εμμανουήλ , αν και είχαν εγγραφεί στον κατάλογο ομιλητών για το συγκεκριμένο θέμα, τελικά

δεν τοποθετήθηκαν.

Καθώς δεν υπήρξαν άλλες τοποθετήσεις ή δευτερολογίες η Πρόεδρος κήρυξε την

περαίωση της συζήτησης του θέματος και στη συνέχεια κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να

αποφασίσει επί της πρότασης.

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Μετά το πέρας της ανωτέρω διαδικασίας και αφού έλαβε υπόψη του:

1. Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 παρ. 7 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης» (ΦΕΚ 87/7-

6-2010, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκαν και συμπληρώθηκαν του άρθρου 6

αντίστοιχα του Ν. 5056/2023 «Αναμόρφωση του συστήματος διακυβέρνησης Οργανισμών

Τοπικής Αυτοδιοίκησης α’ και β’ βαθμού, κατάργηση νομικών προσώπων δημοσίου δικαίου

δήμων, παρακολούθηση επιδόσεων τοπικής αυτοδιοίκησης οικονομική και διοικητική

διαχείριση οργανισμών τοπικής αυτοδιοίκησης, ευζωία των ζώων συντροφιάς, κατασκευή

και αναβάθμιση λειτουργούντων χερσαίων συνοριακών σταθμών και λοιπές διατάξεις του

Υπουργείου Εσωτερικών», (ΦΕΚ 163/6-10-2023, Τεύχος Πρώτο).

2. Τον Πρότυπο Κανονισμό Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου, (ΦΕΚ 109/21-1-2025,

Τεύχος Δεύτερο).

3. Τις διατάξεις του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» (ΦΕΚ 114/8-

6-2006, Τεύχος Πρώτο), όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.

4. Την εισήγηση του Δημάρχου Κω.

5. Την με αριθμ. πρωτ. 3883/17-02-2025 εισήγηση της Δ/νσης Περιβάλλοντος και

Καθαριότητας.

6. Το υπ’ αριθμ. πρωτ. 2024-3232/15.10.2024 έγγραφο της Ελληνικής Εταιρείας Αξιοποίησης

– Ανακύκλωσης Α.Ε. (αριθ. πρωτ. Εισερχόμενου Δήμου 30572/14.11.2024.

7. Το σχέδιο της Σύμβασης Συνεργασίας.

8. Τα παραρτήματα της Σύμβασης Συνεργασίας.

9. Τη συζήτηση που προηγήθηκε.
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10. Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας κατά την οποία προέκυψε ότι επί δεκαεννέα (19)

συμμετεχόντων και συνδεδεμένων μελών, ΥΠΕΡ1 της προτάσεως ψήφισαν και τα δεκαεννέα

(19) συμμετέχοντα και συνδεδεμένα Μέλη.

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ

Εγκρίνει τη σύναψη νέας σύμβασης συνεργασίας μεταξύ του Δήμου Κω και της ΕΕΑΑ

Ελληνική Εταιρεία Αξιοποίησης – Ανακύκλωσης ΑΕ, η οποία συνοδεύει την παρούσα ως

συνημμένο και αναπόσπαστο τμήμα αυτής .

Εξουσιοδοτεί τον κ. Δήμαρχο Κω, προκειμένου να προβεί σε κάθε σχετική ενέργεια για

την υπογραφή της εν λόγω σύμβασης .

Αφού συντάχθηκε & αναγνώσθηκε η απόφαση αυτή, η οποία έχει καταχωρηθεί στο 3ο πρακτικό της από
19-2-2025 τακτικής μεικτής δια ζώσης και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής ZOOM συνεδρίασης του
δημοτικού συμβουλίου, υπογράφεται ως εξής:

1
Γίνεται μνεία ότι:

Εμφανίσεις: Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 5ου θέματος της ημερησίας διάταξης αποχώρησε από την
αίθουσα και συνδέθηκε διαδικτυακά ο δημοτικός σύμβουλος, 3) Ζαχαρός Κωνσταντίνος.
Εκτός αιθούσης/αποσυνδέσεις: Κατά τη διάρκεια της ψηφοφορίας του παρόντος θέματος της ημερήσιας
διάταξης ήταν εκτός αιθούσης ο δημοτικός σύμβουλος * Χόνδρος Κωνσταντίνος.
Αποχωρήσεις: Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποσυνδέθηκαν οι
δημοτικοί σύμβουλοι, 1) Καμπουράκης Σταμάτιος και 2) Λοΐζος Σταμάτιος. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του
4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την αίθουσα ο δημοτικός σύμβουλος, 3) Αβρίθης
Παναγιώτης. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 7ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την
αίθουσα ο δημοτικός σύμβουλος, 4) Δουδούς Σοφοκλής. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 11ου θέματος της
ημερήσιας διάταξης αποσυνδέθηκε ο δημοτικός σύμβουλος, 5) Καλέργης Ιωάννης. Κατά τη διάρκεια της
συζήτησης του 12ου θέματος της ημερήσιας διάταξης αποχώρησε από την αίθουσα η δημοτική σύμβουλος, 6)
Μακρή Κυριακή. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης του παρόντος θέματος της ημερήσιας διάταξης αποσυνδέθηκε
ο δημοτικός σύμβουλος, 7) Χατζηχριστοφής Παναγιώτης.

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Ο Δήμαρχος Κω Τα Μέλη

Τελλή – Τσιμισίρη Διονυσία Νικηταράς Θεοδόσιος Βλάχου Σεβαστή

Βουκελάτου Χριστοδουλίδη Σταμάτα - Ελένη

Γιαννούλη Διονυσία (Γραμματέας)

Ζαχαρός Κωνσταντίνος

Κανταρζή Σταματία

Κασσιώτη Γεωργία

Μαραγκός Αριστείδης

Πης Σταμάτιος

Χατζηθωμά – Κυπραίου Αικατερίνη

Χρυσόπουλος Αλέξανδρος

Σιφάκης Ηλίας

Βαβλά –Μουζουράκη Μαριέττα

Ζερβός Εμμανουήλ

Κιαπόκα Καλλιόπη

Κοκαλάκης Γεώργιος

ΑΔΑ: 91ΥΩΩΛΕ-Ε27



Λήψη απόφασης για τη σύναψη νέας Σύμβασης Συνεργασίας μεταξύ Δήμου Κω και Ελληνικής
Εταιρείας Αξιοποίησης – Ανακύκλωσης ΕΕΑΑ.

38-2025 Απόφαση ΔΣ Σελίδα 6 από 6

Παπαχρήστου – Ψύρη Ευτέρπη

Πη Βασιλεία

Χατζηχριστοφή Ειρήνη (Αντιπρόεδρος)

ΑΔΑ: 91ΥΩΩΛΕ-Ε27
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